
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО

ПРОТОКОЛ

№7
ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО, ПРОВЕДЕНО НА 26 МАРТ 
2024 ГОДИНА ОТ 14.00 ЧАСА В ЗАСЕДАТЕЛНАТА ЗАЛА НА ОБЩИНА СЕВЛИЕВО

Днес, 26 МАРТ 2024 год. от 14.00 часа в зала 300 на община Севлиево се проведе 
заседание на Общинския съвет - Севлиево. На заседанието присъстваха 28 общински съветника.

Отсъства: Илияна Дянкова Николова - Иванова

Присъстваха още:
1. д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево
2. Калина Георгиева - зам.кмет на община Севлиево
3. Невена Тодорова - зам.кмет на община Севлиево
4. Красимира Йорданова - зам.кмет на община Севлиево
5. Ердоан Узунов - зам.кмет на община Севлиево
6. Румяна Дъчева - секретар на община Севлиево

В залата присъстваха общински служители и представители на медиите.

Заседанието бе открито и ръководено от д-р Явор Памукчиев - Председател на Общинския 
съвет - Севлиево.

д-р Явор Памукчиев даде думата на Павлинка Гатева - Председател на Общинската 
избирателна комисия - Севлиево, която запозна общинските съветници с решение № 234- 
МИ/17.03.2024 г. на Общинската избирателна комисия, относно избор на кмет на кметство Стоките 
проведен на 17.03.2024 г.

Новоизбраният кмет на кметство Стоките - Георги Александров Александров положи клетва 
и подписа клетвен лист.

ПИТАНИЯ КЪМ КМЕТА НА ОБЩИНАТА:

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” - Неизпълнен 
ангажимент по снегопочистване на селата Ряховците, Петко Славейков и Кормянско

1. Коя е фирмата изпълнител на снегопочистването в посочените села?
2. Има ли фирма подизпълнител и коя е тя, ако има такава?
3. Наложени ли са санкции на фирмата изпълнител и в следващия момент ако има фирма 

подизпълнител потърсена ли е отговорност?
4. За осъществяване на изпълнението на снегопочистване във селата фирмата ангажирана 

с това с каква техника разполага?

/Предвид искането на г-н Хаджихасан, отговорът на питанието е предоставен и в 
писмен вид на хартиен носител преди началото на заседанието. Питанието и отговора са 
приложени към протокола/

Димитър Пенчев Тонев - общински съветник от ПП-ДБ - Генерален план за организация на 
движението

1. В какъв срок бихте стартирал процедура за изготвяне на нов Генерален план за 
организация на движението в гр.Севлиево?
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2. Къде точно ще обявите предстоящото обществено обсъждане и последващата Ваша 
заповед за влизането в сила на документа?

/Предвид искането на г-н Тонев, отговорът на питанието е предоставен и в писмен вид 
на хартиен носител преди началото на заседанието. Питанието и отговора са приложени към 
протокола/

ОБСЪЖДАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД:

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Правя предложение по дневния ред като т.1.23. да бъде предложение за: Предоставяне на 

допълнителна финансова помощ на СК по таекуон-до „Тервел 2006“ - Севлиево

Тъй като не се направиха други предложения по дневния ред, Председателят на Общинския 
съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват по процедура за прекратяване 
на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево - като т.1.23. в дневния 
ред да влезе предложение относно: Предоставяне на допълнителна финансова помощ на СК по 
таекуон-до „Тервел 2006“ - Севлиево

“ЗА” - 22 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложения дневен ред с приетото допълнение.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет прие следния

ДНЕВЕН РЕД:

1. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ КМЕТА НА ОБЩИНАТА

1.1. Отчет за състоянието, управлението и разпореждането с общинска собственост на 
Община Севлиево през 2023 г.

1.2. Допълване на Програмата за управление и разпореждане е общинска собственост през 
2024 г. Продажба на поземлен имот - частна общинска собственост в гр.Севлиево, 
община Севлиево, ул.“Иглика“ № 12. Одобряване на пазарна оценка и определяне на 
пазарна цена за продажба

1.3. Допълване Програмата за управление и разпореждане е общинска собственост през 
2024 г. и даване на съгласие за продажба на новообразуван имот на територията на 
селищно образувание Хоталич, местност „Функата“, община Севлиево. Одобряване на 
пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба на имота

1.4. Допълване Програмата за управление и разпореждане е общинска собственост през 
2024 г. и даване съгласие за прекратяване на съсобственост в имоти, находящи се в 
е.Горна Росица, община Севлиево

1.5. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на урегулиран поземлен имот V, кв.16 - частна общинска собственост 
в с.Горна Росица, община Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и определяне на 
пазарна цена за продажба
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1.6. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на незастроен урегулиран поземлен имот Х-526, кв.52 в с.Малки 
Вършец, община Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна 
цена за продажба

1.7. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Отдаване под наем на части от недвижими имоти - публична общинска 
собственост за предоставяне на здравни услуги

1.8. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и даване съгласие за отдаване под наем на терен - публична общинска 
собственост, находящ се на площада в с.Шумата, определен с осови точки 221-222- 
104а, по плана на с.Шумата, община Севлиево, за поставяне на павилион

1.9. Даване на съгласие за продажба на поземлени имоти в село Стоките, община Севлиево. 
Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба на имотите

1.10. Даване на съгласие за разделяне на недвижим имот - частна общинска собственост, 
представляващ поземлен имот с идентификатор 40141.103.182 по КККР на с. Крушево, 
м. „Бучи“, община Севлиево. Преминаване от частна в публична общинска собственост 
на проектен новообразуван имот 40141.103.184. Допълване Програмата за управление и 
разпореждане с общинска собственост през 2024 г. и даване на съгласие за продажба на 
общински имот. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за 
продажба на имот с проектен идентификатор 40141.103.183 по КККР на с. Крушево, 
община Севлиево, м. „Бучи“

1.11. Приемане на годишен план за ползване на дървесина в горски територии - общинска 
собственост за 2024 г.

1.12. Приемане на Правилник за организацията и работата на Общински солидарен фонд за 
подпомагане лечението на граждани от Община Севлиево

1.13. Изменение на Правила за настаняване на лица, желаещи да ползват услугите на 
„Регионален хоспис“ ЕООД - стационар гр.Дряново с финансовата подкрепа на 
Община Севлиево

1.14. Приемане на Отчет на Програма за развитие на туризма в община Севлиево през 2023 г. 
съгласно чл. 12, т.1 от Закона за туризма

1.15. Програма за закрила на детето в Община Севлиево за 2024 година
1.16. Даване на съгласие за изменение контура на улица в СО „Хоталич“, гр.Севлиево
1.17. Даване разрешение за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - /ПП/ - 

парцеларен план за изграждане на нови присъединителни електропроводи 110 кV от 
съществуваща ВЛ 110 кУ Яворец до нова ВС в ПИ 16376.16.7 по КККР на с.Горна 
Росица

1.18. Даване разрешение за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен 
план /ПП/ за трасе на техническа инфраструктура за осигуряване на траспортен достъп 
до поземлен имот с идентификатор 77253.72.2, местност „Реджепова могила“ в 
землището на с.Хирево, общ.Севлиево

1.19. Разрешение за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за застрояване 
/ПЗ/ и одобряване на задание за поземлен имот - ПИ 40275.237.16 местност „Малко 
равнище“ по КККР на землище с.Кръвеник

1.20. Одобряване на Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на План за 
интегрирано развитие на община Севлиево за периода 2021-2027 г. за 2023 година

1.21. Кандидатстване на Община Севлиево за безвъзмездна финансова помощ по 
Национален план за възстановяване и устойчивост, Компонент 4 „Нисковъглеродна 
икономика“, инвестиция С4.13 „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично 
осветление“

1.22. Изменение и допълнение на Наредба №1 за обществения ред в община Севлиево, 
приета с Решение №16 / 25.07.2000 г. с Протокол №13

1.23. Предоставяне на допълнителна финансова помощ на СК по таекуон-до „Тервел 2006“ - 
Севлиево

Докладва: д-р Иван Иванов

3



2. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ ПОСТОЯННИ КОМИСИИ И ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ

2.1. Обсъждане на данни за незаконна площадка за отпадъци в земеделска територия в 
землището на гр.Севлиево, местност „Скъсаното“

Докладват:
Атанас Пламенов Атанасов - Председател на ПК „Екология и рационално използване на 
природните ресурси“ и общински съветник от групата на ПП „ГЕРБ“, 
Исмаил Кязим Хаджихасан - Заместник-председател на Общински съвет и Председател на 
групата общински съветници от „ДВИЖЕНИЕ ЗА ПРАВА И СВОБОДИ - ДПС“ 
Станимир Косев Стойчев - Председател на групата общински съветници от „БСП ЗА 
БЪЛГАРИЯ“
Тодор Стоянов Ганчев - Заместник-председател на Общински съвет и председател на 
групата общински съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ
Йордан Валериев Андреев - Председател на групата общински съветници от 
„ВЪЗРАЖДАНЕ“

2.2. Допълнение на Общински план за младежта за 2024 г., приет с решение № 093 от 
29.02.2024 г. на Общински съвет - Севлиево

Докладва: Соня Гъркова - общински съветник от 
групата общински съветници на „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ“, 

Председател на ПК „Образование, култура и вероизповедания“

ПО ТОЧКА 1.1.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

На свое редовно заседание ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа Отчета за 
състоянието, управлението и разпореждането с общинска собственост на Община Севлиево през 
2023 г. Бих могъл да кажа, че бяхме запознати в комисията от общинската администрация доста 
подробно със самия отчет и единодушно го подкрепяме.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ също се запозна с представения отчет. Той е 
коректно изготвен и единодушно го подкрепяме.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват по процедура за прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
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“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД. ” - няма

МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

РЕШЕНИЕ №115

На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 66а от Закона за общинската собственост и чл. 98 от Наредбата за 
придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост, Общински съвет - Севлиево 
приема ОТЧЕТ за състоянието, управлението и разпореждането с общинска собственост на Община 
Севлиево през 2023 година.

ПО ТОЧКА 1.2,

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението по т.1.2., а именно за продажба 
без търг или конкурс на недвижим имот, представляващ поземлен имот по КККР на гр.Севлиево. 
Имотът се намира на ул.“Иглика“ № 12 с площ от 171 кв.м и цена за имота в размер на 1450 лв. без 
ДДС. Комисията подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
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„ЗА” - 27 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 116

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 3 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 29, 
ал. 1 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост, Общинския 
съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. 
и дава съгласие да се продаде без търг или конкурс на А. А. М. и Р. 3. М., недвижим имот, 
представляващ поземлен имот с идентификатор 65927.503.142, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Севлиево, община Севлиево, ул. „Иглика“ № 12, с площ от 171 кв. м, 
Трайно предназначение на територията: Урбанизирана, Начин на трайно ползване: Ниско 
застрояване (до 10 м) актуван с АЧОС № 7804/06.03.2024 г.

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот, на стойност 1 
450 /хиляда четиристотин и петдесет/ лева без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер 1 450 /хиляда четиристотин и петдесет/ лева без 
ДДС.

4. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши всички необходими действия по 
продажбата на гореописания в т. 1 имот и да сключи договор с А. А. М. и Р. 3. М.

ПО ТОЧКА 1.3.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.3. е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на 
новообразуван имот - частна общинска собственост с площ от 177,7 кв.м по плана на СО 
„Хоталич“, м.“Функата“. Началната цена за имота е в размер на 520 лв. без ДДС. ПК „Общинска 
собственост и ТСУ“ също подкрепя предложението.

6



Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 26 „ПРОТИВ”- 1 „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ПРОТИВ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 117

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на новообразуван имот, 
частна общинска собственост, представляващ новообразуван имот № 557.214 с площ 177.7 кв. м, 
актуван с АЧОС № 7794/19.02.2024 г. по плана на новообразуваните имоти на селищно образувание 
Хоталич - местност „Функата“, одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 г. на Областен управител на 
област Габрово, находящ се в община Севлиево.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка на имота, описан в т. 1, в размер на 
520.00 лв. /петстотин и двадесет лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота, в размер на 520.00 лв. /петстотин и двадесет лева/ без 
ДДС.

4. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имота, с начална тръжна цена - определена в т. 3 пазарна цена.
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ПО ТОЧКА 1,4.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.4. е за прекратяване на съсобственост чрез делба на имоти, находящи 
се в с.Горна Росица. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 118

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 36, ал. 1, т. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 
43, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост, Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане е общинска собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за прекратяване на съсобственост чрез делба между Община Севлиево от една страна 
и Г. С. Г. от друга, като Г. С. Г. получава в дял и става собственик на реална част с площ 5 /пет/ кв.
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м от УПИ УШ-562, кв. 26 в с. Горна Росица, община Севлиево, представляваща придаваема част 
съгласно АОС № 7334/10.08.2021 г., с пазарна оценка, изготвена от независим оценител в размер на 
30.00 /тридесет/ лева без ДДС, а Община Севлиево получава в дял и става собственик на реална 
част с площ 30 /тридесет/ кв. м от поземлен имот пл. № 562, попадаща в улична регулация между 
о.т. 107 - о. т. 110, кв. 26 по плана на с. Горна Росица, община Севлиево, с пазарна оценка, изготвена 
от независим оценител в размер на 200.00 /двеста/ лева без ДДС. Г. С. Г. е заявил писменно, че няма 
претенции за изплащане на разликата в пазарните цени в размер на 170.00 /сто и седемдесет/ лева.

2. Възлага на Кмета на Община Севлиево да сключи договора за делба на гореописаните 
имоти с Г. С. Г., и да извърши всички последващи законови действия. Таксите по издаване и 
вписване на договора са за сметка на заявителя.

ПО ТОЧКА 1.5.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.5. е за продажба без търг или конкурс на недвижим имот, 
представляващ УПИ по плана на с.Горна Росица. Площта на имота е в размер на 1011 кв.м и оценка 
за имота в размер на 2750 лв. без ДДС. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също подкрепя 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 119

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 3 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 29, 
ал. 1 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост, Общинския 
съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. и 
дава съгласие да се продаде без търг или конкурс на И. X. Л., недвижим имот, представляващ 
урегулиран поземлен имот V, кв. 16, по регулационния план на с. Горна Росица, община Севлиево, с 
площ от 1 011 кв. м, актуван с АЧОС № 7801/05.03.2024 г.

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот, на стойност 2 750 
/две хиляди седемстотин и петдесет/ лева без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер 2 750 /две хиляди седемстотин и петдесет/ 
лева без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да се 
ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и техническата 
инфраструктура на територията на с. Горна Росица, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши всички необходими действия по 
продажбата на гореописания в т. 1 имот и да сключи договор с И. X. Л.

ПО ТОЧКА 1.6.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на незастроен УПИ по 
плана на с.Малки Вършец. Площта на имота е 1350 кв.м и началната цена в размер на 6530 лв. без 
ДДС. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
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„ЗА” - 28 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД”- няма

НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 120

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинския съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на незастроен урегулиран поземлен 
имот Х-526, кв. 52 по плана на с. Малки Вършец, община Севлиево, одобрен със Заповед № 272 от 
1967 г. с площ 1 350 кв. м, актуван с АЧОС № 7799/26.02.2024 г.

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот, на стойност 
6 530 /шест хиляди петстотин и тридесет/ лева без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер 6 530 /шест хиляди петстотин и тридесет/ 
лева без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да 
се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Малки Вършец, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичен търг с явно 
наддаване за продажба на имота, с начална тръжна цена - определена в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.7.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.7. е да се отдаде под наем чрез публичен търг с явно наддаване за срок 
от 7 години части от имоти - публична общинска собственост за предоставяне на здравни услуги в 
селата Батошево, Шумата и Ряховците. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също подкрепя 
предложението.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности”

Естествено е, че ПК „Здравеопазване и социални дейности“ да обърне внимание на тази 
точка, като предложение, тъй като здравето на хората в общината, тяхното обслужване е много 
важно и по това личат грижите на общината за здравето на хората. Тези здравни пунктове, които са, 
те създават една достъпност на здравната грижа в нашите села, които все пак са на едно известно
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разстояние от нашата общинска болница. Изтекли са съответните търгове, договори и се налага 
провеждане на нови търгове. Някои от помещенията, беше обсъдено в комисията, че са в по- 
запуснато състояние, беше казано за с.Батошево. Но въпреки това тези здравни пунктове създават 
един конфорт на нашите съграждани, които живеят по селата и смятам, че трябва да гласуваме тази 
точка в предложения вид.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 21 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 26 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 121

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9 , чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост и чл. 12, ал. 1 и ал. 2 
от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост, Общински съвет 
- Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие да се отдаде под наем чрез публичен търг с явно наддаване за срок от 5 (пет) 
години на части от имоти публична общинска собственост за предоставяне на здравни услуги, както 
следва:

1.1 Помещения с обща площ 73 кв. м разположени на първи етаж в масивна двуетажна сграда 
- здравен дом и детска градина, представляващи лекарски кабинет, гинекологичен кабинет, чакалня,
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кухненски бокс и санитарен възел, находящи се в УПИ III, кв. 16 по плана на с. Батошево, община 
Севлиево, при граници на УПИ: изток - УПИ ГУ-83, УПИ У-84, запад - улица, север - УПИ П-82 и 
юг - УПИ VI-107, актуван с АПОС № 64/11.11.1996 г.

1.2 Помещения с обща площ 35 кв. м разположени в масивна едноетажна сграда - здравна 
служба, представляващи лекарски кабинет, манипулационна и коридор, находящи се в УПИ Х-61, 
кв. 13 по плана на с. Шумата, община Севлиево, при граници на УПИ: изток - ПИ 244, запад - УПИ- 
61, север - УПИ У-61 и юг - улица, актуван с АПОС № 1391/16.05.2003 г.

1.3 Помещения с обща площ 85 кв. м, разположени в масивна двуетажна сграда - здравен дом, 
представляващи лекарски кабинет, чакалня, манипулационна, коридор и стая, находящи се в УПИ 
IX, кв. 74 по плана на с. Ряховците, община Севлиево, при граници: от три страни - двор и 
стълбище, с АПОС № 40/11.11.1996 г.

2. Началната месечна наемна цена за имотите по т. 1 се определя съобразно Приложение № 1 - 
Методика за изчисляване на началните наемни цени за месечния наем за 1 кв. м площ за помещения 
и места общинска собственост от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост.

3. Определя 30 на сто от постъпленията от наеми на гореописаните недвижими имоти - 
общинска собственост, да се използват за изпълнение на дейности от местно значение на 
територията на селата, описани в т. 1.1, 1.2 и 1.3.

4. Възлага на Кмета на Община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за отдаване под наем за срок от от 5 (пет) години на посочените в т. 1 недвижими имоти 
публична общинска собственост.

ПО ТОЧКА 1.8.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т. 1.8. е да се отдаде под наем чрез публичен търг с явно наддаване за срок 
от 5 години част от 4.5 кв.м от общински терен пред кметството и църквата в с.Шумата за поставяне 
на преместваем обект-павилион. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също така подкрепя 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”- няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 28

ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 122

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9 и чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост, чл. 22, ал. 1 от 
Наредбата за реда и условията за поставяне на преместваеми обекти и за рекламна дейност на 
територията на Община Севлиево, чл. 12, ал. 1 и ал. 2 и чл. 23 от Наредбата за придобиване, 
управление и разпореждане с общинската собственост, Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. 
и дава съгласие да се отдаде под наем чрез публичен търг с явно наддаване за срок от 5 /пет/ 
години част с площ 4.5 кв. м от общински терен - публична общинска собственост представляващ 
площада пред кметството и църквата в с. Шумата, община Севлиево, който площад е определен с 
осови точки 221-222-104а, за поставяне на преместваем обект - павилион, съгласно приложена към 
настоящото решение схема.

2. Началната месечна наемна цена за отдаване на имота по т. 1 се определя съобразно 
Приложение № 1 - Методика за изчисляване на началните наемни цени за месечния наем за 1 кв. м. 
площ за помещения и места общинска собственост от Наредбата за придобиване, управление и 
разпореждане с общинска собственост.

3. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на посочения в т. 1 недвижим имот - 
публична общинска собственост.

ПО ТОЧКА 1.9,

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.9. е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на 3 броя 
незастроени УПИ-ти - частна общинска собственост в КККР на с.Стоките. Съответно имотите са с 
площ от 964 кв.м и начална цена в размер на 5900 лв. без ДДС, вторият имот е с площ от 1338 кв.м и 
цена в размер на 8200 лв. без ДДС и третият с площ от 1025 кв.м и начална цена в размер на 6300 лв. 
без ДДС. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение
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„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 123

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на незастроени поземлени 
имоти, частна общинска собственост, представляващи:

- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.121 с площ 964 кв. м, трайно предназначение на 
територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: ниско застрояване (до 10 м), актуван с АЧОС 
№ 7762/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево.

- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.247 с площ 1 338 кв. м, трайно предназначение на 
територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: незастроен имот за жилищни нужди, актуван 
с АЧОС № 7763/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево.

- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.255 с площ 1 025 кв. м, трайно предназначение на 
територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: незастроен имот за жилищни нужди, актуван 
с АЧОС № 7764/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево.

2. Одобрява изготвените от независим оценител оценки на имотите, описани в т. 1, както 
следва:

- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.121 с площ 964 кв. м, актуван с АЧОС 
№ 7762/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево, в размер на 5 900 лв. /пет хиляди и 
деветстотин лева/ без ДДС.

- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.247 с площ 1 338 кв. м, актуван с АЧОС 
№ 7763/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево, в размер на 8 200 лв. /осем хиляди и 
двеста лева/ без ДДС.
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- Поземлен имот е идентификатор 69417.511.255 с площ 1 025 кв. м, актуван с АЧОС 
№ 7764/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево, в размер на 6 300 лв. /шест хиляди и 
триста лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имотите, както следва:
- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.121 с площ 964 кв. м, актуван с АЧОС 

№ 7762/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево, в размер на 5 900 лв. /пет хиляди и 
деветстотин лева/ без ДДС.

- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.247 с площ 1 3 3 8 кв. м, актуван с АЧОС 
№ 7763/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево, в размер на 8 200 лв. /осем хиляди и 
двеста лева/ без ДДС.

- Поземлен имот с идентификатор 69417.511.255 с площ 1 025 кв. м, актуван с АЧОС 
№ 7764/29.11.2023 г. по КККР на с. Стоките, община Севлиево, в размер на 6 300 лв. /шест хиляди и 
триста лева/ без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописаните недвижими имоти 
да се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Стоките, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имотите, с начални тръжни цени - определените в т. 3 пазарни цени.

ПО ТОЧКА 1.10.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

По т. 1.10. няма да изчитам решението, просто ще изкажа становището на ПК „Общинска 
собственост и ТСУ“, което също така е да подкрепим предложението във вида в който е внесено.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
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„ЗА” - 28

ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 124

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 6, ал. 2 и ал. 3, чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 3 и чл. 41, ал. 2 от 
Закона за общинската собственост и чл. 2, ал. 2, ал. 5 и ал. 6 от Наредбата за придобиване, 
управление и разпореждане с общинска собственост, Общинският съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие за разделяне на поземлен имот с идентификатор 40141.103.182 по 
КККР на с. Крушево, община Севлиево, м. „Бучи“ с площ 16 030 кв. м, с трайно 
предназначение на територията: земеделска, начин на трайно ползване: за друг вид 
производствен, складов обект, актуван с АЧОС № 7790/14.02.2024 г., съгласно приложения 
проект за разделяне на поземлени имоти, както следва:

- Обособява се самостоятелен поземлен имот с проектен идентификатор 40141.103.183 с площ 
9 684 кв. м при трайно предназначение на територията „Земеделска“ и начин на трайно ползване „За 
животновъдна ферма“;

- Обособява се самостоятелен поземлен имот с проектен идентификатор 40141.103.185 с площ 
5 986 кв. м при трайно предназначение на територията „Земеделска“ и начин на трайно ползване „За 
животновъдна ферма“;

- Обособява се самостоятелен поземлен имот с проектен идентификатор 40141.103.184 с 
площ 360 кв. м при трайно предназначение на територията „Земеделска“ и начин на трайно 
ползване „За селскостопански, горски, ведомствен път“.

2. Обявява за публична общинска собственост поземлен имот с проектен идентификатор 
40141.103.184 с площ 360 кв. м, с начин на трайно ползване: „За селскостопански, горски, 
ведомствен път“.

3. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие да се продаде без търг или конкурс на А. А. А поземлен имот с проектен 
идентификатор 40141.103.183 по КККР на с. Крушево, община Севлиево, м. „Бучи“ с площ 9 684 
кв. м с начин на трайно ползване: „За животновъдна ферма“.

4. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот описан в т. 3 на 
стойност 29 930 /двадесет и девет хиляди деветстотин и тридесет/лева без ДДС.

5. Определя пазарна цена за имота, описан в т. 3 в размер на 29 930 /двадесет и девет хиляди 
деветстотин и тридесет/лева без ДДС.

6. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да се 
ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и техническата 
инфраструктура на територията на с. Крушево, община Севлиево.

7. Възлага на Кмета на Община Севлиево да извърши всички последващи действия свързани с 
промяната в статута на описания в т. 1 недвижим имот, както и да извърши всички необходими 
действия по продажбата на гореописания в т. 3 имот и да сключи договор с А. А. А по определената 
в т. 5 пазарна цена

Приложение: Проект за разделяне на поземлени имоти
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ПО ТОЧКА 1.11.

МИТЬО МИТЕВ - общински съветник от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ, Председател на 
ПК „Земеделие и гори”

ПК „Земеделие и гори“ разгледа т,1.11. Приемане на Годишен план за ползване на дървесина 
в горски територии - общинска собственост за 2024 г. и предлага на ОбС да приеме т. 1.11.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 125

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 7, ал. 4 и ал. 5 от Наредба за условията и реда за 
възлагане изпълнението на дейности в горските територии - държавна и общинска 
собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти, Общинският 
съвет - Севлиево приема Годишен план за ползване на дървесина в горски територии - 
общинска собственост, както следва:

1. На територията на ДЛС „Росица”
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2. На територията на ДГС „Севлиево”

ГОДИШЕН ПЛАН ЗА ПОЛЗВАНЕ НА ДЪРВЕСИНА ОТ ОБЩИНСКИ ГОРСКИ ФОНД ЗА
2024 Г., СЪГЛАСНО ЛЕСОУСТРОЙСТВЕН ПРОЕКТ И ПЛАН-ИЗВЛЕЧЕНИЕ

№ 
по 
ред

Кметство Подот 
дел по 
ЛУП

Площ 
на 
подот 
дела 
/ха/

Вид гора Запас 
тЗ/ха

Общ 
запас 
тЗ

Предви 
дено 
ползване 
по ЛУП 
/м3/

Забе 
лежка

1 Стоките 80 г 1.3 Нискостъблени 144 220 100 ак

2 Стоките 87 ф 1.0 Иглолистни 448 510 130 см,бк
3 Стоките 95 ч 1.3 Иглолистни 273 475 110 см/бк
4 Стоките 105 61 12.2 Шир. Високост. 252 3440 680 гбр, бк

5 Стоките 111 Д1 9.1 Шир. Високост. 398 4050 1020 бк
6 Стоките 112а 5.8 Шир. Високост. 162 1150 225 бк/гбр

7 Стоките 112з 22.4 Шир. Високост. 330 8280 2070 бк
8 Стоките 114з 6.1 Шир. Високост. 187 1395 280 бк/гбр
9 Стоките 114о 9.7 Шир. Високост. 152 1740 660 бк/гбр

10 Стоките 114 п 12.3 Шир. Високост. 314 4380 960 бк
11 Стоките 114 х 13.2 Шир. Високост. 283 4190 1050 бк
12 Стоките 117т 0.2 Иглолистни 303 70 20 см
13 Кръвеник 126 а 1.2 Иглолистни 196 305 60 бб

14 Кръвеник 126 л 1.0 Иглолистни 215 250 70 бб

15 Кръвеник 162 ю 4.7 Нискостъблени 139 730 200 ак

ГОДИШЕН ПЛАН ЗА ПОЛЗВАНЕ НА ДЪРВЕСИНА ОТ ОБЩИНСКИ ГОРСКИ ФОНД 
ЗА 2024 г„ СЪГЛАСНО ЛЕСОУСТРОЙСТВЕН ПРОЕКТ _______ ________
№ 
по 
ред

Кметство Подот 
дел 
по ЛУП

Площ 
на 
подот 
дела 
/ха/

Вид гора Запас 
тЗ/ха/

Общ 
запас 
тЗ

Предви 
дено 
ползване 
по ЛУП 
/м3/

Забе 
лежка

1 Млечево 14о 1.1 Иглолистни 296 390 80 чб
2 Млечево 15д 3.1 Иглолистни 153 720 160 чб,бб
3 Млечево 15 н 0.8 Иглолистни 72 120 25 бб , чб
4 Млечево 15 е1 0.6 Иглолистни 117 100 10 бб
5 Градница 21 в1 0.8 Издънкови 108 130 35 цр , бл
6 Градница 22 ж 6.0 Нискостъблени 33 210 200 ак

7 Столът 26 я 0.6 Иглолистни 311 220 45 чб
8 Столът 26 61 0.6 Иглолистни 200 160 25 бб
9 Млечево 32 ж 0.8 Нискостъблени 58 45 45 ак
10 Столът 39 6 1.5 Издънкови 98 170 40 цр, бл, 

гбр
11 Столът 83 м 1.5 Нискостъблени 46 90 70 ак
12 Душево 86 ш1 1.3 Издънкови 50 200 35 цр, бл, 

бк
13 Хирево 94 ж 2.6 Шир. Високост. 87 290 260 врб
14 Душево 96 6 0.6 Тополови 182 130 130 и214
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15 Душево 96 в 0.9 Тополови 168 170 170 и214

16 Сенник 103 т 0.5 Нискостъблени 45 25 25 ак
17 Сенник 103 х 0.9 Нискостъблени 54 70 40 ак

18 Сенник 103 а1 0.7 Нискостъблени 25 25 25 ак

19 Сенник 103 в1 0.5 Нискостъблени 20 20 20 ак

20 Дамяново 112 ж 5.3 Шир. Високост. 89 520 370 врб
21 Дамяново 112 с 1.5 Шир. Високост. 89 150 140 врб

22 Г. Росица 125 п 1.3 Нискостъблени 75 110 120 ак

23 Г. Росица 125 ц 0.6 Нискостъблени 33 20 20 ак
24 Г. Росица 125 ч 0.7 Нискостъблени 67 45 50 ак

25 Г. Росица 175 е 1.4 Нискостъблени 81 120 120 ак

26 Търхово 213 р2 0.9 Издънкови 124 120 30 цр, бл
27 Търхово 220 я 0.5 Тополови 181 100 90 и214
28 Ловнидол 221 з 2.0 Нискостъблени 95 220 110 ак
29 Ловнидол 221 и 1.3 Иглолистни 288 430 100 чб
30 Ловнидол 225 а 2.3 Иглолистни 206 570 80 бб, цр

31 Ловнидол 225 б 5.8 Издънкови 119 760 110 Цр, бл, 
срлп

32 Ловнидол 225 л 13.2 Шир. Високост. 145 2360 340 чдб, 
срлп, цр 
, бл

33 Ловнидол 240 61 1.6 Иглолистни 241 470 110 чб
34 Ловнидол 242 р 2.1 Иглолистни 278 710 180 бб
35 Ловнидол 247 з 2.5 Иглолистни 336 1000 150 чб
36 Ловнидол 247 щ2 2.9 Нискостъблени 87 290 160 ак

37 Ловнидол 250 к 0.3 Иглолистни 294 110 40 бб, чб
38 Ловнидол 250 р 3.9 Иглолистни 294 1430 420 бб, чб
39 Добромирка 266 е 0.6 Иглолистни 285 200 50 чб, бб
40 Крушево 296 с1 0.5 Нискостъблени 67 40 40 ак
41 Крушево 296 ю! 3.0 Нискостъблени 56 190 190 ак
42 Крушево 297 ж 6.9 Иглолистни 212 1810 280 чб, бб
43 Крушево 297 ф 4.4 Нискостъблени 67 320 320 ак
44 Крушево 298 н 4.3 Нискостъблени 59 250 190 ак, глд
45 Севлиево 300 ф 0.7 Тополови 143 120 120 и214

46 Кормянско 316 и 10.0 Иглолистни 243 2920 460 чб,бб,цр, 
ак

47 Агатово 378 я 0.4 Тополови 241 120 120 и214

ПО ТОЧКА 1.12.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности”

ПК „Здравеопазване и социални дейности“ адмирира тази идея на община Севлиево да 
подпомага лицата, които сами не биха могли със собствени средства или с недостатъчни средства от 
техните близки или роднини да получат едно добро здравеопазване за което се налага да платят 
много по-голема сума от тази, която те притежават с условието единствено, че тези дейности не са 
покрити по линия на НЗОК или по друга линия, което съответните лица трябва да докажат по 
определен начин. Правилника много справедливо разпределя средствата, които ще бъдат изцяло от 
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местни приходен, както ще се събират от дарения и благотворителна помощ в различни 
мероприятия, които организира общината. Предложението на д-р Иванов като кмет на община 
Севлиево беше поместено в страницата на общината за обсъждане и до крайния срок 15.03.2024 г. 
По предложения Правилник не постъпиха никакви други предложения, промени и комисията е на 
мнение, че Правилника напълно отговаря на съответните изисквания за подпомагане на тези лица. 
По този начин хората ще бъдат по еднакъв начин обезпечени по отношение на собственото здраве, 
както тези, които са по-бедни, така и всички останали хора. Смятам, че ние като ОбС трябва да 
подкрепим това предложение.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности“

На съвместното заседание между двете комисии разгледахме доста подробно Правилника. 
Становището на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ е категорично подкрепя така 
изготвения Правилник. Надяваме се само 20 хил.лв., които сме гласували в бюджета за тази година 
да станат доста повече.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 28

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 126

На основание чл.21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация Общински съвет - Севлиево:

1. Приема Правилник за организация на работа на общински солидарен фонд за 
подпомагане лечението на граждани от община Севлиево.

2. Утвърждава предложения образец на документ, който е свързан с прилагането 
на нормативния акт, а именно Заявление-декларация, представляващ Приложение №1 
към чл. 14, ал. 1.

ПРИЛОЖЕНИЯ:
1. Мотиви за приемане на Правилник за организацията и работата на Общински 

солидарен фонд за подпомагане лечението на граждани от Община Севлиево.
2. Частична предварителна оценка на въздействието на Правилник за организацията и 

работата на Общински солидарен фонд за подпомагане лечението на граждани от Община Севлиево.
3. Правилник за организацията и работата на Общински солидарен фонд за подпомагане 

лечението на граждани от Община Севлиево.
4. Образец на Заявление -декларация (Приложение №1 към чл. 14, ал. 1)

ПО ТОЧКА 1.13.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности”

Тази точка, която внася кмета на общината е относно изменение на Правилата за настаняване 
на лица, желаещи да ползват услугите на „Регионален хоспис” ЕООД - гр. Дряново с финансовата 
подкрепа на Община Севлиево. Всички ние знаем, че община Севлиево разполага с такива легла, 
места и заплаща остатъка от сумите, които са необходими в едно строго процентно съотношение 
60:40, 60 за сметка на общината и 40 за сметка на лицето. Новото изменение, което се предлага е да 
даде възможност за увеличаване броя на подпомогнатите хора, като това съотношение 60:40 за 
сметка на общината се намаля в зависимост от възможностите на лицата, които ще бъдат 
подпомогнати, защото всички знаем, че хората са с различни възможности. Според старите правила 
това не се отчиташе така конкретно и има предложение за замяна на предходния текст в Правилника 
за настаняване, като пълната такса в размер на ден за получаване на услугите в „Регионален хоспис” 
ЕООД - гр. Дряново да се заплаща по механизма, който е в Раздел II, т.1 от Правилата за настаняване 
на лица, желаещи да ползват услугите на този Регионален хоспис в гр.Дряново с финансовата 
подкрепа на община Севлиево. Ние знаеме, че до голяма част тези легла от страна на нашата 
община са запълнени. Често използваме легла на други общини. Смятам, че новата поправка, която 
ще настъпи наистина ще даде възможност повече хора да се ползват от тази услуга.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности“

Д-р Садъкова доста изчерпателно обясни становището на комисията. Няма нужда да изчитам 
наново новия текст. Ние знаем, че тук са приети 30 хил.лв. в бюджета на община Севлиево и с 
въведените нови критерии становището на комисията е, че това е по справедливия начин на 
разпределение и подкрепяме единодушно предложението на общината.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение
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„ЗА”- 28 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 127

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
Общинският съвет - гр. Севлиево:

ИЗМЕНЯ Правилата за настаняване на лица, желаещи да ползват услугите на „Регионален 
хоспис” ЕООД - гр. Дряново с финансовата подкрепа на Община Севлиево, както следва:

1. В Раздел I, т. 8. /изменена с решение №102 от 29.04.2020 г., решение №151 от 
27.07.2023 г./ отпада.

2. В Раздел I, т. 9. става т.8., без промяна на текста.
3. В Раздел II, т. 1. /изменена е решение №151 от 27.07.2023 г./ от Правила за настаняване 

на лица, желаещи да ползват услугите на „Регионален хоспис” ЕООД - стационар 
гр.Дряново с финансовата подкрепа на община Севлиево текстът се изменя по следния 
начин: „Община Севлиево подпомага финансово със средства от Общинския бюджет 
лица, отговарящи на условията, упоменати в раздел I, настанени в „Регионален хоспис” 
ЕООД - стационар гр. Дряново със Заповед на Кмета на Община Севлиево за отпускане 
на индивидуална помощ на настаненото лице по предложение на определената със 
Заповед комисия за подбор на желаещите за отпускане на финансова помощ за ползване 
на услугите на „Регионален хоспис” - стационар гр. Дряново, като заплаща сумата, която 
не достига на лицето и семейството до пълния размер на месечната такса. Определянето 
на размера на таксата, платим от лицето и семейството (роднини по права линия до първа 
степен) се извършва по следния механизъм:

- лицето предоставя целия си доход за ползване на услугите на „Регионален хоспис” - 
стационар гр. Дряново
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- от сумата на средния месечен доход на членовете на неговото семейство (роднините по права 
линия до първа степен) за предходните шест месеца се изважда размерът на минималната 
работна заплата за всеки член на семейството и получената разлика е платимата сума от 
близките за ползване услугите на „Регионален хоспис“ ЕООД - стационар гр.Дряново;

- разликата между дължимата такса за услугата и платимата сума от лицето и семейството се 
поема от Община Севлиево.

4. В приложение №3, което представлява декларация за информирано съгласие, текста 
„Пълната такса в размер на ден, за ползване услугите в „Регионален хоспис” - стационар гр.Дряново 
се заплаща съответно: 40% на ден от настаненото лицето или неговите близките и 60% на ден от 
Община Севлиево, съгласно Заповед на Кмета на Община Севлиево.“ се заменя с текста: „Пълната 
такса в размер на ден, за ползване услугите в „Регионален хоспис” - стационар гр.Дряново се 
заплаща по механизма, разписан в Раздел II, т.1. от Правилата за настаняване на лица, желаещи да 
ползват услугите на „Регионален хоспис” ЕООД - стационар гр.Дряново с финансовата подкрепа на 
Община Севлиево и заплаща съгласно Заповед на Кмета на Община Севлиево”.

Приложения:
1. Мотиви за предлаганото изменение;
2. Частична предварителна оценка на въздействието на предлаганото изменение;
3. Правила за настаняване на лица, желаещи да ползват услугите на „Регионален хоспис” 

ЕООД - стационар гр.Дряново с финансовата подкрепа на Община Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.14.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“ се запозна с Отчета за 2023 г. Беше ни разяснено 
от ресорния зам.кмет - г-жа Йорданова детайлно и единодушно приемаме така направения отчет.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА”-28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”-няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 128

На основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 12, т.1 от Закона за туризма, Общински съвет - Севлиево 
приема Отчет на Програма за развитие на туризма в община Севлиево през 2023 г., съгласно 
Приложение № 1.

Приложение №1
ОТЧЕТ НА ПРОГРАМА

ЗА РАЗВИТИЕ НА ТУРИЗМА В ОБЩИНА СЕВЛИЕВО ПРЕЗ 2023 г.

Програмата за развитие на туризма в община Севлиево през 2023 г. е разработена на 
основание чл. 11, ал. 2 и чл.12, т.1 от Закона за туризма и е съобразена с План за интегрирано 
развитие на община Севлиево за периода 2021 - 2027 година, както и според съществуващите 
местни туристически ресурси и потребности. Програмата е одобрена от Консултативния съвет по 
въпросите на туризма при община Севлиево на Заседание №5, проведено на 02.02.2023 г. и е приета 
с Решение № 052/28.02.2023 г. на Общински съвет - Севлиево.
Програмата е изпълнена с участието на неправителствените организации и бизнеса, заети в сферата 
на културата и туризма, на местно ниво. Приоритетите и дейностите по изпълнението на Програмата 
са съгласувани предварително с Консултативния съвет по туризъм към Община Севлиево.

ДЕЙНОСТИ ПО РЕАЛИЗАЦИЯ НА ПРОГРАМАТА:

Приоритет 1. Добро управление чрез обучение и квалификация на персонала.
1.1. Участия в специализирани обучения и срещи за обмяна на опит:

- Онлайн обучение на тема „Създаване и управление на фестивални събития“
- Онлайн обучение на тема “ Обучение за работа с онлайн туристическа платформа“.

1.2. Участия в национални и регионални форуми и семинари:
- Националната среща на Организациите за управление на туристически райони.

Приоритет 2. Повишаване на качеството на туристическия продукт и обогатяване 
чрез алтернативни форми на туризъм.

2.1. Чествания и провеждане на културни събития и фестивали през 2023 г:

- Национален фестивал „Семе българско”, Севлиево’2023 - 29-30 април

- Поклонение и възстановка на сраженията в местността Боаза при село Кръвеник, с участието на 
Националното дружество „Традиция“ по повод годишнина от Априлското въстание в Севлиевския 
край - 13 май

- София филм фест- 12-15 юли

- Шести национален рок фестивал „Хоталич” -1-2 септември
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- Соса Со1а ТЬе Уоке Нарру Епег§у Тоиг - 9 септември

- Възстановка в парк „Казармите“ по повод 110 г. от Междусъюзническата война с участието на 
Исторически музей Севлиево, НД „Традиция“ и РК „34-ти пехотен троянски полк“ - 16 септември

- Празници на Севлиево: Празник на тиквата и Традиционен есенен панаир - 12-15 октомври

2.2. Туристически мероприятия - пешеходни, водни и велопоходи, проведени през 2023 г:

- Туристически поход с маршрут: гр. Севлиево - м. Мазане, х. Плевен, при подходящи условия 
изкачване на вр. Ботев и обратно - 21-22 януари

- Туристически поход с маршрут: гр. Севлиево - с. Рибарица - х. Вежен - вр. Вежен /при 
подходящо време/ и обратно - 25-26 февруари

- Туристически поход с маршрут: гр. Севлиево - гр. Елена - с. Мийковци - х. Чумерна - билото на 
Стара планина и обратно - 11-12 март

- Туристически поход с маршрут: гр. Севлиево - х. Амбарица - вр. Амбарица и обратно - 16-17 
април

- Туристически поход по маршрут: гр. Севлиево - с. Рибарица - х. Бенковски - вр. Ушите - и 
обратно - 17-18 юни

- Туристически поход „Последна битка на четата на Цанко Дюстабанов“. Севлиево - Априлци - кв. 
Видима - ВЕЦ „Видима“ - паметника - вр. Марагидик - кв. Острец - 15-16 юли

- Велопоход с маршрут: гр. Севлиево - с. Столът - гр. Априлци - с. Гумушник - гр. Севлиево - 22 
юли

- Екскурзионно летуване в Пирин планина - 20-26 август

- Воден поход по р. Росица и яз. „Александър Стамболийски - 18-19 септември

- Туристически поход с маршрут: гр. Севлиево - с. Рибарица- х. Вежен - х. Бенковски и обратно - 
18-19 ноември

- Туристически поход с маршрут: гр. Севлиево - гр. Габрово - кв. Ябълка - х. Хаджи Димитър - вр. 
Хаджи Димитър и обратно - 27-28 декември

2.3. Развитие на туристически атракции:

- Разработени са три проекта от Исторически музей Севлиево за частична реставрация на сградите на 
Хаджистояново училище, Табаханата и АВК Дандолови къщи, с които ще кандидатства по 
Национална програма за недвижими културни ценности към Министерство на културата. Поръчани 
и изпълнени са архитектурни проекти.

Приоритет 3. Подобряване на туристическата инфраструктура.
3.1. Рехабилитация и маркиране на туристически маршрут:

- Проучени и описани десет маршрута за планинско колоездене, съвместно с представители на 
уебсайта за планинско колоездене МТВ-ВС.сош, подходящи за различни нива на физическа и 
техническа подготовка

- Опресняване на маркировка на екопътека Витата стена от с. Яворец до Пещерите
- Рехабилитация на екопътека на плато Витата стена от скалния венец посока с. Здравковец до 

вр. Големия репей

3.2. Реконструкция на елементи от инфраструктурата за достъп:

26



Изпълнен: Рехабилитация и реконструкция на улиците „Гочо Москов, „Сава Тошев“, „Стефан 
Караджа“, „Мара Гидик“, „Хаджи Ангел“, „Никола Дабев“, „Света Троица“, „Иван Преснаков“ и 
„Георги Златев“

Продължава и през 2024 г.: Проектиране на западен обходен път на град Севлиево - проектът е на 
етап съгласуване в АПИ.

Завършен: Проектиране и изпълнение на СМР на улици в ж.к. „Митко Палаузов“.

3.3 Изграждане на туристическа инфраструктура:

Завършен: „Велосипедна алея в зоната на крайградски отдих“, с трасе през парк „Черничките“, 
общински път „Габровско шосе“ и южната крайречна зона на р. Росица - Етап 2 - от км 1+106.64 до 
км 3+200 и Етап 3 ~ от км 3+200 до км 4+859.45.

Приоритет 4. Провеждане на ефективен маркетинг, реклама и информационен обмен.
4.1. Участия в туристически борси и изложения в България и чужбина /индивидуално участие 
или съвместно със съседни общини/:

- Участие в Международно туристическо изложение „Културен туризъм“, гр. Велико Търново - с 
изпращане на рекламни материали

- Участие в Международно туристическо изложение ^ТМ ЕОМЮЯ - с изпращане на рекламни 
материали.

4.2. Разработване и разпространяване на рекламни материали - сувенири, листовки, брошури и др.:

- Изработени са рекламни материали във връзка с Рок-фест Хоталич и Празник на тиквата.

4.3. Позициониране на рекламно-информационни публикации за община Севлиево във водещи 
туристически сайтове, печатни издания и медии:

Подновяване на абонамента на Община Севлиево към платформата 1ЕоуеВи1§апа, коята 
осигурява:

- включване на туристическите обекти на общината в мобилно приложение 1ЬоуеВи1§апа - е 
маршрут до обектите и информация;

- публикуване на Фейсбук страницата и уебсайта на 1ЕоуеВи1§апа на видеоклипове, снимки и 
информация за дейността на общината и предприети от нея туристически и културни инициативи и 
кампании;

- публикуване в УоЩиЬе канала на 1ЕоуеВи1§апа на туристически клипове на общината, с 
включена реклама за видеопреглеждания;

- изработване на индивидуален РК код за всеки туристически обект, при чието сканиране ще се 
показва рекламна информация за обекта;

- популяризиране на туристическите обекти и събития на общината в мобилното приложение, 
Фейсбук страница и група и уебсайт на 1ЕоуеВи1§апа;

- платени реклами във Фейсбук на предварително определени туристически обекти и събития на 
общината, достигащи до минимум 20 000 души.

Мостът на Кольо Фичето е представен от Ивета Миленова в предаването „10 000 крачки“ на БНТ.

Гостуването на Соса Со1а Тйе Уоюе Нарру Епег§у Тоиг в Севлиево е представено в предаването 
„Събуди се“ на Нова Тв и телевизия „ТЬе Уоюе“.

Ивета Миленова от Исторически музей Севлиево представи книгата си „Дан Колов. Балканският 
лъв“ по БНТ в предаването „100% будни“.

Събитията, реализирани на територията на община Севлиево, са отразени в редица национални и 
местни медии.
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4.4. Поддържане на Информационен туристически център:

В Информационен туристически център Севлиево целогодишно се предоставя информация за 
места за настаняване, заведения за хранене, културно-исторически обекти и събития на територията 
на общината. Разпространяват се брошури и сувенири. Функционира и фейсбук страница на 
центъра, в която редовно се публикуват материали с културен и информационен характер.

5.5. Поддържане на общински интернет портал с обособена страница за туризъм:

Страницата за туризъм в сайта на община Севлиево предлага подробна информация за всички 
културно-исторически обекти и музеи и галерии на територията на общината. В раздел „Новини“ и 
на фейсбук страницата на община Севлиево редовно се публикува актуална информация за всички 
интересни събития.

ПО ТОЧКА 1.15.

СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

На наше редовно заседание разгледахме Програмата за закрила на детето в община Севлиево 
и считам, че изцяло тези деца имат нужда от грижи, обучение и по-нататъшна реализация. Дори при 
нашето редовно заседание г-жа Йорданова спомена, че 4 от децата вече са приети като студенти, 
което смятам, че Програмата изцяло е издържана, така, че ние единодушно подкрепяме тази 
Програма за закрила на детето в община Севлиево.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
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„ЗА”- 28

ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 129

На основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл.З, ал.1 от Правилника за прилагане на Закона за закрила на детето, 
Общинският съвет - Севлиево приема Програма за закрила на детето в Община Севлиево за 2024 
година, съгласно Приложение № 1.

ПО ТОЧКА 1.16.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.16. е за изменение на контура на улица в СО „Хоталич“. ПК 
„Общинска собственост и ТСУ“ подкрепя направеното предложение по т.1.16.

Тук традиционно ще си позволя да споделя е Вас и мнението на ПК „Общинска собственост 
и ТСУ“ относно останалите точки, които бяха разгледани, а именно: т. 1.17., т. 1.18. и т. 1.19., за които 
също така становището на ПК „Общинска собственост и ТСУ“ беше положително.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 28

ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 130

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл.134а, ал.1 от Закона за устройство на територията Общинският 
съвет - Севлиево ДАВА СЪГЛАСИЕ за частично изменение на плана на новообразуваните имоти 
на СО“Хоталич“, местност „Крушевски баир“, гр. Севлиево, одобрен със Заповед № 309/20.07.2006 
год, като местен път с идентификатор 65927.563.420, собственост на Община Севлиево промени 
конфигурацията си и стане с ширина от 3.00 м. за сметка на имоти с идентификатори 65927.563.337, 
65927.563.336 и 65927.563.334.

ПО ТОЧКА 1.17.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 28 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

Р Е Ш Е Н И Е № 131

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал.1, чл.124б, ал.1 и чл.125, ал.1 от Закона за устройство на 
територията, във връзка с чл.ИО, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията Общинският 
съвет - Севлиево:

1. РАЗРЕШАВА изработването на проект за ПУП - Парцеларен план за трасе на 
две нови въздушни линии /ВЛ/ 110 кУ от съществуваща ВЛ 110 кУ Яворец до нова ВС в ПИ 
16376.16.7 по КККР на с. Горна Росица с обхват на проекта - имоти с идентификатори: 
65927.140.68 по КККР на гр. Севлиево - горска територия, държавна частна собственост и ПИ 
16376.16.7 по КККР на землище е. Горна Росица, предвиден за електроенергийно производство - 
собственост на възложителя.

2. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ на основание чл.124 б, ал.1 от ЗУТ.
На основание чл.124б, ал.2 от Закона за устройство на територията, настоящото решение 

да се разгласи с обявление поставено на определено за това място в сградата на Община 
Севлиево, както и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и се 
публикуват на интернет страницата на общината и в един местен вестник.
На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи на 

оспорване.

Приложения:
Задание и предложение за изработване на проект за Подробен устройствен план - ПП

ПО ТОЧКА 1.18.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”

31



„ЗА”- 26

МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

Р Е Ш Е Н И Е № 132

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал.1 и чл.124б, ал.1, чл.125, ал.1 от Закона за устройство на 
територията, във връзка с чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията и чл. 21, ал.2 
от 3033, Общинският съвет - Севлиево:

3. РАЗРЕШАВА изработването на проект за ПУП - Парцеларен план на трасе на 
техническа инфраструктура с обхват: част от поземлен имот с идентификатор 77253.68.106, 
местност „Джинково“ в землището на с. Хирево и части от поземлени имоти с идентификатори: 
ПИ 24178.306.24 и ПИ 24178.306.26 местност „Страца“ в землището на с. Душево за 
осигуряване на транспортен достъп до поземлен имот с идентификатор 77253.72.2, предвиден за 
изграждане на фотоволтаични централи, местност „Реджепова могила“ в землището на с. 
Хирево.

4. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ на основание чл.124 б, ал.1 от ЗУТ.
5. ДАВА СЪГЛАСИЕ за промяна на предназначението на: част от поземлен

имот е идентификатор 77253.68.106, местност „Джинково“ в землището на с. Хирево и части от 
поземлени имоти с идентификатори: 24178.306.24 и ПИ 24178.306.26, местност „Страца“ в 
землището на с. Душево - публична общинска собственост с вид територия - земеделска и НТП 
- за селскостопански път.

4. ДАВА СЪГЛАСИЕ за провеждане на процедурите свързани с разделяне на имоти: ПИ 
77253.68.106 по КККР на с. Хирево, ПИ 24178.306.24 и ПИ 24178.306.26 по КККР на с. Душево.

Провеждането на процедурата за промяна предназначението на земеделската земя, както и 
изграждането на транспортния подход са за сметка на собственика на ПИ 77253.72.2 по КККР 
на с. Хирево - „ТИЕРА ДЕЛ СОЛ 002” ЕООД.

На основание чл.1246, ал.2 от Закона за устройство на територията, настоящото решение 
да се разгласи с обявление поставено на определено за това място в сградата на Община 
Севлиево, както и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана и се 
публикуват на интернет страницата на общината и в един местен вестник.

На основание чл.1246, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не 
подлежи на оспорване.

Приложения:
Задание по чл. 125 от ЗУТ и предложение за изработване на проект за Подробен 

устройствен план - Парцеларен план
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ПО ТОЧКА 1.19.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 28 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 133

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 12, ал. 2 от ЗУТ, чл.124а ал.1, чл.124б ал.1 от Закона за устройство на 
територията, Общинския съвет - Севлиево:

1. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ по чл. 125 от ЗУТ.
2. РАЗРЕШАВА изработването на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 

застрояване /ПЗ/ за поземлен имот - ПИ 40275.237.16 местност „Малко равнище“ по КККР на 
землище с. Кръвеник, като имотът получи статут на територия за жилищни функции при условията 
на жилищна устройствена зона с преобладаващо застрояване с малка височина, плътност и 
интензивност“ - („Жм“).

На основание чл.124б, ал. 2 от Закона за устройство на територията настоящото решение да 
се разгласи с обявление и се публикува на интернет страницата на общината.

Приложения:
Задание и предложение за изработване на проект за Подробен устройствен план - ПУП - ПЗ.
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ПО ТОЧКА 1.20.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 134

На основание чл.21, ал.1.т 12, от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 24, т. 4 от Закона за регионалното развитие и чл. 72, ал. 3 от 
Правилника за прилагане на закона за регионалното развитие, Общинският съвет - Севлиево:

Одобрява Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на Планът за интегрирано 
развитие на община Севлиево за 2023 година, съгласно Приложението.
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ПО ТОЧКА 1.21.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Искам да направя едно допълнение към проекта за решение. Има пропуск при изготвянето 

му, а именно: към населените места Батошево, Бериево, Градница, Душево, Крамолин и Петко 
Славейков да се добави и с.Дамяново. То също е част от този проект.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение 
с направеното допълнение.

„ЗА” - 28

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 135

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната 
администрация,

1. Общински Съвет - Севлиево дава съгласие Община Севлиево да кандидатства с проектно 
предложение „Въвеждане на мерки за енергийна ефективност, реконструкция и модернизация на 
система за улично осветление на населените места Батошево, Бериево, Градница, Душево,
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Крамолин, Петко Славейков и Дамяново, община Севлиево“ за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ по процедура ВС-ККР-4.028 - Подкрепа за енергийно ефективни системи за 
улично осветление - Покана 2.

2. Общински съвет възлага на Кмета на Община Севлиево да извърши всички необходими 
процедури по подготовка и подаване на проектното предложение.

ПО ТОЧКА 1.22.

ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението”

ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ дискутирахме т.1.22., а 
именно: Изменение и допълнение на Наредба №1 за обществения ред в община Севлиево, приета с 
Решение №16 / 25.07.2000 г. с Протокол №13. Няма разногласия при така направеното предложение. 
Комисията единодушно подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 136

На основание чл.21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
Общински съвет - Севлиево

1. Приема чл.3а на Наредба № 1 за обществения ред в община Севлиево, в следната 
редакция:

„Чл. За /1/ Заведенията за хранене и развлечение, както и останалите търговски обекти имат 
работно време от 07:00 до 23:00 часа през зимния период от 01.10. до 30.04. включително и работно 
време от 07:00 часа до 24:00 часа през летния период от 01.05. до 30.09. включително.

/2/ Разрешение за удължено работно време на обекти след 23:00 часа по време на зимния 
период и след 00:00 часа по време на летния сезон се издава от Кмета на Общината или 
упълномощено от него лице за срок от 1 година.

/3/ За издаване на разрешение за удължено работно време лицето, което извършва търговска 
дейност в обекта, или упълномощено от него лице подава заявление до общината.

/4/ За обекти - заведения за хранене и развлечение и зали за хазартни игри към заявлението 
се прилагат следните документи:

1. Копие на удостоверение за утвърдена категория или временно удостоверение за открита 
процедура по категоризиране на туристически обекти по Закона за туризма, или копие от лиценз на 
Държавната комисия по хазарта.

2. Копие на протокол от акредитирана лаборатория, удостоверяващ спазването на 
еквивалентните нива на шума, измерен в и около обекта в нощния период от 23.00 до 07.00 часа, 
издаден до 3 месеца преди подаване на заявлението - с изключение на заведения за хранене, 
разположени на територията на бензиностанции.

3. Копие от договор за охрана: за барове с нощен режим на работа и дискотеки, по смисъла 
на Закона за туризма - договор за физическа охрана с търговци, лицензирани за извършване на 
частна охранителна дейност; за всички останали обекти - договор за охрана чрез СОТ с лицензирана 
охранителна фирма.

4. Съгласие от Общото събрание на етажната собственост, в случай че обектът - заведение за 
хранене и развлечение, за който се иска издаване на разрешение за удължено работно време, се 
намира в сграда в режим на етажна собственост с предназначение на имотите за жилищни нужди.

/5 / За всички останали търговски обекти, с изключение на обектите посочени в ал.4, към 
заявлението се прилага копие от документ, удостоверяващ основанието, на което лицето извършва 
търговска дейност - документ за собственост или договор за наем.

/6 / Не се допуска работа и зареждане на обекти за производство, съхранение и търговия, 
разположени в многофамилни жилищни сгради за времето от 23:00 до 06:00 часа, когато дейността е 
свързана с нарушаване на хигиенните норми за пределно допустимите нива на шума измерени в и 
около обекта.

П1 Кметът на общината или упълномощено от него длъжностно лице отказва издаването на 
разрешение за удължено работно време при непредставяне на изискуемите документи по ал. 4 и ал. 5 
и ако в 14-дневен срок от уведомяването на лицето същите не бъдат представени.

/8 / Издаденото разрешение за удължено работно време се отнема със заповед на Кмета на 
общината в следните случаи:

1. При наличие на две или повече жалби от граждани или органите на МВР за наднормени 
нива на шум, чиято основателност е доказана с протокол за измерване на шума от акредитирана 
лаборатория;

2. При констатирано едно административно нарушение на тази Наредба;
/9 / В изпълнение на правомощията по ал. 8 Кметът със заповед определя състав на комисия, 

която да разглежда депозираните жалби, като комисията се произнася със становище по отношение 
спазването на условията за отнемане на издадено разрешение за удължено работно време.

/1 0/ Отказът за издаване на разрешение за удължено работно време и заповедта за отнемане 
на издадено разрешение за удължено работно време, могат да бъдат обжалвани по реда на 
Административно-процесуал ния кодекс.“

2. Приема чл. 36 на Наредба № 1 за обществения ред в община Севлиево в 
следната редакция:
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„Чл. 36 /1/ Собствениците /наемателите, ползвателите/ на заведенията за развлечения, 
казина, бинго и игрални зали, нощни клубове, дискотеки, нощни барове, бар, вариетета и пиано 
барове, притежаващи разрешение за удължено работно време, съгласно чл. За, ал. 2 от настоящата 
Наредба и посочени в Наредба за изискванията към категоризираните места за настаняване и 
заведения за хранене и развлечения, за реда за определяне на категория, както и за условията и реда 
за регистриране на стаи за гости и апартаменти за гости са длъжни:

1. Да организират контролно-пропускателния режим в заведенията с оглед недопускане на 
лица с огнестрелно, газово и хладно оръжие, както и предмети, които могат да се използват за 
оръжие, като оборудват заведенията с необходимите технически средства за откриване на хладно, 
огнестрелно или друго оръжие.

2. Да разположат камери, в режим на записване, за постоянно вътрешно и външно 
видеонаблюдение, обхващащ целия обект и прилежащите му входове и изходи.

/2 / Разпоредбите по т.1 и т.2 на ал.1 не се отнасят за магазини, ресторанти, заведения за 
хранене, бистра, кафенета, кафе - сладкарници, кафе - аперитиви, бензиностанции и прилежащите 
към тях заведения за хранене и аптеки.“

ПРИЛОЖЕНИЯ:
1. Мотиви за приемане на промени в Наредба № 1 за обществения ред на община Севлиево.

2. Частична предварителна оценка на въздействието на промените на Наредба № 1 за 
обществения ред на община Севлиево.

ПО ТОЧКА 1,23.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

На заседанието на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ бе разгледано искането на 
СК „Тервел“ в което имаше неясноти. След проведената дискусия с колегите от постоянната 
комисия изпратихме копие на протокола и взехме решение това писмо да бъде сведено до знанието 
на отговорния за бюджета на община Севлиево, а именно кмета д-р Иван Иванов. Ние принципно 
подкрепихме подпомагането на клуба и тъй като в предложението, което ни е предоставено днес да 
гласуваме, виждаме принципна позиция, ще го подкрепим. Така решихме преди самото заседание на 
ОбС.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

По така направеното предложение от кмета на община Севлиево, при първоначалното 
постъпване също имахме разногласия и обсъдихме различието в сумите, които се искат за 
четиримата състезатели, но при така направеното вече конкретно заявяване от администрацията, че 
ще бъде оказана помощ, също подкрепяме направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
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„ЗА”- 27

ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- 1

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 137

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 124, ал. 2 и чл. 125, ал. 1, 
т. 2 от Закона за публичните финанси, Общински съвет - Севлиево:
1. Дава съгласие община Севлиево да предостави допълнителна финансова помощ на 

спортен клуб по таекуон-до „Тервел 2006“- Севлиево, в размер на 2 000 лв. (две хиляди 
лева).

2. По разходната част на бюджета на община Севлиево за 2024 г. да се извършат следните 
изменения:

• Местна дейност 759 „Други дейности по културата“, § 10-20 се намалява с 2 000 лв. 
(две хиляди лева).

• Местна дейност 713 „Спорт за всички“, § 45-00 се увеличава с 2 000 лв. (две хиляди 
лева).

3. Упълномощава Кмета на община Севлиево да предприеме необходимите действия за 
изпълнение на настоящото решение.

ПО ТОЧКА 2.1.

АТАНАС АТАНАСОВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Екология и 
рационално използване на природните ресурси“

Както вече всички знаете става дума за незаконното сметище между река „Росица“ и парк 
„Черничките“, собственост на фондация „Биоленд“. Комисията разгледа много подробно 
предложението и ще изброя част от нарушенията, които са направени.

• Пътят, по който се достига до нея, не е отразен в кадастралната карта, затворен е с верига и 
преминава през други имоти;
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• Имотът е със статут на земеделска територия и начин на трайно ползване - пасище. 
Разполагането на площадката със строителни материали не кореспондира с 
предназначението на пасище;

• Имотът граничи с река „Росица“ и това създава предпоставка за замърсяване на водите и 
щети над околната среда;

• Също така вече са констатирани нарушения по настилката на велоалеята. Както всички 
знаете, ходихме, лично аз не можах да отида, но всички бяхте там, повечето от всички групи 
и го видяхте със собствените си очи;

• В близост е и парк „Черничките“, както и терена за съблекални на ДЮШ по футбол , което 
създава опасност за децата и родителите.

Комисията категорично подкрепя предложението, надявам се и Вие да го подкрепите.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

По сигнал на граждани всички групи посетихме мястото. Констатирахме дали законни или 
незаконни действия, това ще го определят институциите, но ние видяхме в една близост до река 
депониране на строителни отпадъци. Казвам отпадъци, защото там видяхме и пластмасови останки, 
останки от фибран, тухли, цигли, бетон и каквото се сетите от един строеж. Следващото 
притеснително нещо за нас е заграждане с вериги на някакви пътища и хората нямат достъп до 
реката. Нарушаване целостта на велоалеята, която ние всички тука сме гласували отделяне на 
средства за изграждането и, а в следващия момент тя е нарушена и собственика на упоменатата от 
колегата Атанасов фондация признава, че и нарушава целостта поради преминаване на камиони. 
Реално погледнато тези неща трябва веднъж за винаги да спрат, защото ние от групата на ДПС 
винаги сме говорили за чиста вода, чист въздух, чиста храна. Обаче тука с депонирането на тези 
строителни отпадъци е едно заложено ядро на замърсяване на водата и сме твърдо против това 
нещо.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Предлагам да дадем думата на Евгени Добрев, той пожела това нещо.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Благодаря за дадената дума.
Господин Председател, Кмете, господа общински съветници,
Поисках право на отговор за да Ви запозная за какво става въпрос. Аз съм собственик на 

доста имоти в Севлиево, както и в няколко села. Получих тази декларация и ми стана много 
интересно, просто там някакви факти се излагат, които просто не кореспондират с истината. Така, 
имотите са мои, регистрирани са пасища, ползвам ги по предназначение и се работи по тези имоти, 
тяхното почистване и запръстяване. Вчера имах едно такова предаване, събеседване с една от 
телевизиите, където разясних с подробности какво се случва там. Но сега и на Вас ще разясня, 
защото явно някои още не знаят за какво става въпрос. Когато получих тази декларация се обадих на 
3-4 съветници да разбера дали са запознати с тази декларация. Повечето не знаеха. Отидох в събота 
и до офиса на ДПС да проверя и там, защото и там имам някакви контакти, Узунчето ми ги 
предостави. Срещнах се с господина, той и той не знаеше. Обадих се на още 2-3-ма, също не знаеха. 
След това получих някакво предложение, което днеска обсъждаме и ми стана интересно кой го 
прави. Първият - Станимир Стойчев, мой много добър приятел, който съм го изготил от моите земи 
от Търхово и от Богатово, защото той ми е колега.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Лични нападки, говориш точно по въпроса. Лични отношения забранено е да се говорят.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Просто мотивацията да се напише тази декларация ми стана интересно от къде идва и затова 

искам просто да го споделя. Иначе после ще Ви кажа, ако нещо искате питайте. Втора - господин 
Ганчев, същата история, само че него съм го изготинл от Столът.
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Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Ще говорите ли по въпроса или да Ви отнема думата. Говорете за това нещо, за което сме се 

събрали тука. С кого какви отношения имаш не ни интересува.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Аз говоря мотивацията, за да се пусне тази декларация. Мотивацията.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Говори за декларацията. Ако няма какво да кажеш, прекратяваме разговора с тебе.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Що, мога да кажа много работи. Аз съм ги казал. Следващото, което рлазбрах, че още един 

господин Хаджихасан, който също е пуснал декларацията, той пък преди 21 години съм го изгонил 
от „Елдород“, защото съм имал някаква сбирка Узунче, с по-влиятелни хора и той не можал да 
участва. 21 години.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Последно, ще говориш ли за отпадъците, които има там, за повредената алея, за тези неща. 

Личните неща са си Ваши лични.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Но това не е лично. Мотивацията да се направи тази декларация ми беше интересна.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Тука те са в качеството си на общински съветници. Чакам от Вас отговор на тези въпроси, 

които Ви поставиха.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Узунче, 21 години. Да се върнем на конкретиката.Така е, има там депонирани отпадъци. 

Историята е известна. В моя двор, който също е на „Скъсаното“, наблизичко, бяха съборени няколко 
сгради. Има строителни отпадъци, пречеха ми, сега разчиствам терена, купил съм си земя около 
реката достатъчно и имаше един терен, точно в този имот, който е 8 дка и който е пасище, в който 
ще изграждам сега помощни сгради, като вид навес за говедата, които паса и в този имот, надигам 
нивото за да не се залива от реката. И тези отпадъци, които се депонират там от моите сгради, 
строителни, всички може би сте ги видели, надигат нивото, сега ще се запръсти, впоследствие ще се 
регулира като пасище, мога да покажа по-нагоре това вече е случено, и това цяло пасище си 
изпълнява целите. Пасището е регистрирано вече с два протокола от БАБХ, имам право да гледам 
животни. По правило трябва да си направя навеси, трябва да ги заградя, отговарям на г-н 
Хаджихасан, защо се загражда. Аз съм си в правото, като собственик и като ползвател на тези земи. 
Не е вярно, че не допускам хора, не допускам коли. Не може да влизат с коли да ти газят тревата, в 
която ти си гледаш говедата. Хората се разхождат с кученца, хората се разхождат, правят си 
пикници и всякакви подобни. Така, че господин Хаджихасан, хаджи, това не е вярно, което го 
изтъквате. Рибари, има много бракониери, също не ги допускам. Има и там някакви кърски войводи, 
също не ги допускам. Не допускам какви бяха там някакви дето се боцкат и тях не ги допускам. Но 
аз не съм крив, че съм собственик на тези земи и искам да си ги ползвам по предназначение.

Другото интересно което е, да отговорим на тези господа, които са мотивирани да ми 
направят тази декларация. Като си купите земя и като искате да я ползвате по предназначение и да 
имате някакъв бизнес, тогава я заградете, нали г-н Ганчев. И в момента трябва да се съобразяват с 
това. Не е хубаво да ползваш и да не плащаш. Същото и за Стойчев се отнася, мотивацията. Но да 
си дойдем на думата, благодаря, очаквам някакви въпроси, разяснения ако искате.

Що се касае за нарушението там на бордюра, бяхме с г-н Ножаров, и Невена беше там, когато 
констатирахме, наистина, че 4 бордюра бяха разбити. Фирмата, която използвах, за да мога да 
депонирам отпадъците, призна се за виновна и каза, че ще го възстанови. Какъв е проблема, 4 
бордюра. Ние сме сменили в момента, още когато се правеше 50 бордюра, когато валяците валираха. 
Че била нарушена целостта, хубаво, всичко се ремонтира. Ако се качим по-нагоре наистина на места 
подлежи на ремонт, защото има на места пропадания. Те не са от мен, такъв е терена. Десет пъти съм 
предупредил, че там ще има вход, само там, независимо, че имам 20 имота, съм си оставил 2 входа. 
Аз съм оставил 2 входа, 3, 5 взависимост от имотите. Аз съм ги направил на масиви. Там имам 
наистина нарушение, но ще се оправи, какъв е проблема. Всеки у тях трябва от време на време да си 
прави ремонти. Що се касае до пътя - прословутия път, който насипах с тухличките от мелницата,
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като я събаряха и си направих този помощен път до имота. И защо, защото в момента пътя до имота, 
който ми се води по скица към имота, преминаващия път, ако отворите кадастъра се вижда, че това е 
стопански път за имотите. А той в момента се ползва като велоалея. Няма нищо лошо, ползвайте си 
я, но аз трябва да си стигам по някакъв начин до имота. Иначе в същия момент, като излизам и 
влизам разкапвам пътя. Нищо не пречи да си го насипя и да си го направя, наистина био. Тухлата е 
най-добрия пълнител, кортове и какво ли не. Кво лошо има в туй. Къде съм замърсил екологията. Аз 
съм единственият в Севлиево с изключение на още един в Богатово, които сме сертифицирани 
биологично. Аз зная какво е биология. Имам и сертификати и всичките тези земи в момента са 
сертифицирани. Така е, био, със сертификат и си плащам Ганчев. Така, че скоро, сега докато си 
приказваме, може би до 2-3 дена аз ще приключа, защото Вие сега ме форсирате да си приключа там 
проекта. Това е проект „Биоленд“. „Биоленд-Севлиево“, който ще има качествена храна, качествена 
вода със всякакви други качества. Кво лошо има в това. В момента го презентирам в половината 
свят. Преди месец се прибрах, да Стойчев, преди месец се прибрах от Германия на специално 
изложение за биологични производители. Мене канят, не тебе, не Ганчев, не някой други, да.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Казвам ви пак да престанете с личните.....

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Световно известна марка „Биоленд“

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Недей да правиш реклама на никакви фирми. Имаше въпроси, да се изкажеш конкретно.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Аз не правя реклама, просто да им кажа, щото те се смеят. А те не знаят как се работи.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Ами слушат те, не те прекъсват. Друго имаш ли какво да кажеш.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
На мен ми беше просто приятно 20-30 години след като и аз бях като Вас да видя как се води 

едно заседание.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности”

Аз съм една от тези, които с колегите посетихме обекта, този терен, който г-н Добрев счита 
за пасище. Смятам, че този обект заринат от строителни материали, от отпадъци, точно срещу 
игрището на което тренират нашите деца не е най-подходящото място за зариване с такива 
отпадъци. Това е разливната територия на реката и като картинка и като място за земеделие според 
мене не отговаря на никакви критерии. Съгласна съм с Вашето изказване, че там е биологично 
земеделие, че си имате най-различни сертификати и т.н., не съм специалист в тази област, имайте си 
ги, рекламирайте си ги, продавайте си ги, но Вие самите виждате, че и ние виждаме с очите си, че 
крайбрежието на реката е затрупано със строителни материали. Земята е Ваша, никой не оспорва 
факта че е Ваша, но там има депонирани строителни материали, които биха могли да отидат на 
строително отпадни площадки и да бъдат депонирани на съответното място, като отпадъци 
строителни. Мястото край реката, което е обявено за пасище не е отпадъчна земя. Това не е място за 
депониране на отпадъци от такъв характер. И аз лично смятам, че Вие замърсявате околната среда с 
тези отпадъци. За мен това не е пълнеж, отново го опдчертавам, не е пълнеж, това е именно 
замърсяване на околната среда и то край реката. И именно трябва да се отнесем до по-горни 
институции, тъй като реките се водят към Басейнова дирекция, има структури МОСВ, които се 
занимават с тези въпроси. При един разлив на реката, къде ще отидат всички тези строителни 
материали, бихте ли ми отговорили, къде ще отидат. Те ще запушат бентовете и съответно ще 
вдигнат нивото на водата край града, където е най-ниската част и където са издигнати дигите. Това 
ще стане г-н Добрев. Така, че мястото на каквито и да е пълнежи, съоръжения и това, което искате да 
направите няма да бъде точно, казвате някакви помещения за животни или някакви стопански 
постройки. Мястото не е там, точно срещу тренировъчната площадка на децата.
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ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от ПП-ДБ
Позволете ми да задам един личен въпрос към г-н Добрев.Адмирации за Вашите намерения 

за производство на еко продукция. Мисля, че в залата не присъства никой, който ще бъде против 
Вашите намерения. Въпросът ми е - тези пасища и ливади , които упоменахте, в момента има ли 
строителни отпадъци върху тях? И като допълнение - Как смятате продукция да отглеждате на 
строителни отпадъци?

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Благодаря за въпроса. Имотът е от 8 дка, става въпрос само за 2 дка примерно, трябва да го 

изчисля точно което е насипано. Другата част, която е дългата, тя вече е запръстена, там беше едно 
голямо блато. Запръсти се и се регулира. Тя вече си влезе по предназначение и в момента е посято 
вече с тези билки. Да, има строителни отпадъци, аз не го отричам, но тези строителни отпадъци са от 
моите имоти и моите къщи. Надига се нивото, след това се запръстява, такава е наредбата.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Казахте, че са от мелницата, или ни заблуждавате.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
От мелницата са пътят, който е направен от началото на велоалеята до имота, е от 

мелницата. И да тръгнем по същество. Наредбата е след като се депонират такива отпадъци, такава е 
световната практика, аз не съм го измислил аз, отгоре се запръстява с 60 см пръст и се работи. Значи, 
ако тръгнете по целия свят най-луксозните курорти и най-луксозните имоти до Мексико в момента 
се строят върху сметище. Там не е ли по-опасно. Просто това е територия, която се използва за 
такива цели, след като отпадне необходимостта.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Извинявай, имаше конкретни въпроси, отговори на тях.

ЕВГЕНИ ДОБРЕВ - собственик на имота
Наредбата, която трябва да се спази, аз съжалявам, а Банков е тука, ти си я цитирал, че трябва 

да се запръсти с 60 см. Има много добра наредба значи, дай да я прочетем, където фактически след 
като се получи това запръстяване, може да се прави всичко отгоре.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Добре, г-н Добрев, благодаря Ви. Колеги други изказвания ще има ли?

АТАНАС АТАНАСОВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Екология и 
рационално използване на природните ресурси“

Относно за сигнала, искам да кажа на г-н Добрев, че е от граждани. По техен сигнал ние 
отидохме на място да видим какво става. Защото попитахте от кого е сигнала.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Просто искам да внеса едно уточнение във връзка с изказването на г-н Добрев, че на мястото 

на проектен полски път е изградена велоалеята, това не отговаря на истината. Велоалеята е 
изградена изцяло върху общински терен с променено предназначение, съгласно изискванията на 
ЗУТ, а тя от своя страна граничи с такъв път.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
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„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 138

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Общинският съвет - Севлиево:

1. Приема Декларация против разполагането на площадка за отпадъци на територията на 
поземлен имот с идентификатор 65927.74.15 в град Севлиево.

2. Задължава Председателя на Общински съвет да изпрати сигналите, описани в Декларацията 
от т. 1 до всички компетентни органи.

Приложение: Декларация
ДЕКЛАРАЦИЯ

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
ние, общинските съветници от Общински съвет - Севлиево, се обявяваме против разполагането на 
площадка за отпадъци на територията на поземлен имот с идентификатор 65927.74.15 в град 
Севлиево, находящ се между река Росица и велоалеята край парк „Черничките“ в града.

Настоящата декларация се издава по следните причини:

1. ПИ с идентификатор 65927.74.15 по кадастралната карта на град Севлиево е със статут на 
територията: Земеделска, и с начин на трайно ползване: Пасище. Констатираната площадка за 
отпадъци, предимно строителни, в нея е крайно неприемливо и опасно за живота и здравето на 
хората, тъй като тя се намира непосредствено до водите на река Росица, до велоалеята край парк 
„Черничките“ и Детско-юношеска школа по футбол. Освен това, ползването на пасищата за 
отпадъци нарушава повърхностния им слой и лишава от възможност за ползване по 
предназначението им.
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2. Площадката се намира в крайбрежната част до река Росица, като ПИ с идентификатор 
65927.74.15 граничи непосредствено до водното течение и по този начин създава предпоставки за 
свличане на земна маса с отпадъци и замърсяване на околната среда в особено големи размери. В 
тази връзка да се сигнализира РИОСВ - Велико Търново относно неправомерното ползване на 
пасището като площадка за отпадъци.

3. ПИ с идентификатори 65927.74.15, 65927.74.17 и 65927.74.18 са предвидени със Заповед № 
ПО-09-276/19.12.2023 г. на Директора на Областната дирекция „Земеделие“ - Габрово като части от 
масив за ползване за пасища, мери и ливади. Да се сигнализират органите на Министерството на 
земеделието и храните относно неизпълнението на посочената заповед и заличаването на постоянно 
затревени площи на територията на землището на град Севлиево чрез ползване на имотите като депо 
за отпадъци (65927.74.15) и като нерегламентиран път (65927.74.17 и 65927.74.18).

4. С оглед разположението на площадката за отпадъци, описано в т. 2, да се сигнализира 
Басейнова дирекция „Дунавски район“ поради разполагането на потенциални замърсители 
непосредствено до воден обект - река Росица.

5. Описаните ПИ с идентификатори 65927.74.15, 65927.74.17 и 65927.74.18 са предоставени с 
официален документ - Заповед № ПО-09-276/19.12.2023 г. на Директора на Областната дирекция 
„Земеделие“ - Габрово като части от масив за ползване за пасища, мери и ливади на ползвател за 
календарната 2024 г. - „Фондация БИОЛЕНД“ - гр. Севлиево, ЕИК 1763 74140. В тази връзка да се 
изпрати заявление за пълна проверка на животновъдния обект и броя животни, регистрирани в него 
до органите на БАБХ.

6. Поради наличие на основателни съмнения за създаване на предпоставки за мащабно 
замърсяване на воден обект - река Росица в град Севлиево, да се изготви сигнал до Районна 
прокуратура - Габрово за извършване на проверка за евентуално престъпление по чл. 352 или друг 
съотносим текст от раздел III от Наказателния кодекс.

7. Обособяването на нерегламентирана площадка за отпадъци е провокирало създаването и 
на нерегламентиран път през частни имоти с идентификатори 65927.74.15, 65927.74.16, 65927.74.17 
и 65927.74.18. По този път преминават превозни средства, които изхвърлят отпадъците, като по този 
начин е причинена вреда на общинско съоръжение - велоалея, изразяваща се в натрошаване на 
настилка на алеята.

ПО ТОЧКА 2.2.

СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

Да направя това предложение ме провокираха редицата сигнали, които стигнаха до мен от 
родители, безкрайно притеснени относно намирането на патрончета, балони, опаковки от енергийни 
напитки в района на парк „Казармите“, в района на парк „Черничките“, както и в районите, 
градинките, които са прилежащи към много от учебните заведения. Предполагам, че всички сте 
запознати с предложението, прочели сте го, а именно това е употребата на т.нар. райски газ, който е 
под формата на химичното съединение диазотен оксид. Няма да го изчитам, само бих искала да 
кажа своето лично отношение и мнение, което имам аз относно този райски газ. Първо, защо 
младежите, децата прибягват към него. Защото е евтин, лесно достъпен, всички ние знаем като 
големи хора, че може спокойно всеки да отиде в магадина и да си го закупи и голяма част от децата 
смятат, че това не е наркотик, защото той по своята същност все още не е признат като такъв и това 
химично съединение намира приложение в медицината. Сега ще ме извините, че може би съвсем, 
незнам точните, има колеги, които са в сферата на медицината, но се използват като обезболяващо 
средство под формата на упойки. Също така намира приложение в сладкарството, в тези флакони, 
които са със сметаната и от там идва и факта, че децата и младежите го смятат за нещо безобидно. 
Но под тази си форма той е контролиран, а когато се използва под формата на балоните с тези 
патрончета с които се пълнят балоните, тези дози са неконтролирани и в един момент така става, че
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този газ измества кислорода, който е в белите дробове на децата и от там идва вече и фаталният 
ефект, който може да се получи.Мисля, че ние като големи и разумни хора би трябвало да вземем 
някакви мерки и моята идея именно беше, защото на много места виждаме написани информации, 
всеки нали, интернет е безкрайно необятна тема, всеки може да прочете, но каква беше моята идея. 
Под формата на лекции, на беседи, хората, които са специалисти в тази сфера, а именно лекари, 
психолози с подходящите нагледни било то под фармата на презентации, филми, наистина да 
стигнем до децата и да ги убедим, че това нещо е първата стъпка към нещо много по сериозно. И тъй 
като тази точка също я разгледахме в постоянната комисия на свое редовно заседание бих искала 
само да зачета такета , който отпадна и на негово място беше заместен с друг текст, а именно: Това 
мое предложение попада към Програмата, която е към Плана на политиката за младежта, а именно: 
като текста: "към Раздел VI. ПРИОРИТЕТИ И ЗАДАЧИ ЗА ПРОВЕЖДАНЕ НА ОБЩИНСКАТА 
ПОЛИТИКА ЗА МЛАДЕЖТА, Приоритет 4. „Здравословен начин на живот“ създава нова т. 4.4 със 
следния текст: т. 4.4 Провеждане на беседа - лекция с ученици от 6 до 12 клас на Тема "Вредата 
от райски газ и енергийни напитки. “ ОТПАДА и се заменя със следния текст: "към т.11 от 
Приложение № 1 към решение № 093 от 29.02.2024 г. на ОбС-Севлиево се включва нова 
дейност със следния текст: Провеждане на беседа - лекция с ученици от 6 до 12 клас на Тема 
"Вредата от райски газ и енергийни напитки"

ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА - общински съветник от ДПС
От името на групата на ДПС искам да изкажа мнението, че ние изцяло подкрепяме даденото 

предложение от г-жа Гъркова, защото смятаме, че то е в полза на младите хора в общината и че те са 
нашето бъдеще.

СВЕТЛАНА ГЕОРГИЕВА - Председател на групата общински съветници от Граждани за 
Общината

В подкрепа на това предложение на г-жа Гъркова, а и както всички ние знаем, и тя много 
обстойно разказа и представи пред нас за вредите от употребата на този т.нар. райски газ. Безспорно 
е много сериозно това, което уврежда човешкото здраве и най-вече младият организъм. Затова и 
превантивната дейност с младите хора, която предприемаме за да достигнем до тях и да има тя 
наистина истински ефект е необходимо да се съобразим с тяхното ежедневие за да сме близко до тях 
и да ги вдъхновим. Фокусът, който ние трябва да използваме трябва да са точните похвати, 
инструменти и дейности с които да представим и засветим точно тези вреди от райския газ и 
енергийните напитки. Тук ще си позволя да Ви припомня, преди някъде около 2 години, а може и 
по-дълъг период от време в парк „Казармите“ беше организиран един хепънинг с инфлеунсъри, 
които тийнейджърите боготворят и именно чрез тях и тяхното поведение и презентиране се усети, 
почувства се положителното повлияване точно в правилната посока. За първи път аз видях на едно 
място толкова млади хора 5, 6, 7- ми, Х1-ти клас и се възхитих. Смятам, че именно тези срещи на 
младите хора с техни идоли, разказвайки от 1 лице ед. число за преживяна емоция от употреба на 
подобни вредности - оставя трайна следа - урок - за младия човек.

Ние всички знаем, че колегите от Младежка зона - Севлиево, Центровете за превенция, 
Местна комисия за борба срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните са 
достатъчно находчиви, креативни, атрактивни, говорят на езика на младите хора и организират 
подходящи ролеви игри, бреймсторниг и различни информационни тренинги, за да насочат младите 
хора към ангажираност и позитивни действия в благородни кампании за едни по-подходящи за тях 
благородни каузи.

Не без значение е и ролята на родителите макар че, /тук отварям една скоба/ наскоро много 
родители са притеснени от навлизащия изкуствен интелект и особения риск, който той ще доведе в 
известна степен. Голяма част от младите хора.....

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево 
Отклонявате се от темата обаче

СВЕТЛАНА ГЕОРГИЕВА - Председател на групата общински съветници от Граждани за 
Общината
Искам да кажа само, че именно живата връзка между родител и млад човек е много важна.
И в заключение, споделям, че всички сме заангажирани силно загрижени за младите хора - за 
тяхното развитие, за тяхното бъдеще, за техния успех и затова трябва да намерим правилните насоки 
и методи, мерки и инструменти за да им помогнем. Подкрепяме изцяло това предложение.
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НЕДКО ГЕОРГИЕВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК за проверка на 
декларациите и установяване на несъвместимост по Закона за противодействие на корупцията

Аз също искам да изкажа адмирации към г-жа Гъркова и към членовете на комисията, че 
засягат този изключително наболял проблем. Даже се чудя, защо колегите, не колегите, а 
журналистите от телевизията, защо не останаха да снимат и тази точка. Не по-малко важна е от тази, 
която разисквахме преди това. Аз в ежедневната си работа постоянно се сблъсквам с хора, които 
употребяват наркотични вещества и съм стигнал до извода, че точно този райски газ е даже може би 
по-опасен от марихуаната. Виждал съм хора след много дълга употреба с изпържени мозъци, почти 
пред фатален край. Някои се спасиха с помощта на родителите, както гказа г-жа Георгиева, някои за 
съжаление си останаха така увредени. Контактувам с тях, те не са същите хора. Преди време и аз бях 
започнал да се занимавам, преди Ковид-а, с тази тема и предлагам това да стане кауза на ОбС и не 
само с райския газ. Марихуаната също е изключително вредна, пикото и всякакви други неща. Ако 
можем, само като препоръка, да разширим нашите правомощия, доколкото ги имаме, ако трябва да 
наложим органичения. Не е тайна, ме всяко училище си има дилъри /съжалявам, че го казвам, но 
това е истината/, децата ги знаят. Даже се чудя дали У1-ти клас, да не намалим възрастовата граница. 
Много е опасно, масово се вземат наркотици, масово се пуши, въпреки, че полицията постоянно ги 
хващат. Има акции, взимат им колите, те продължават да си карат, продължават да си пият, 
продължават да се напушват. Това е изключително опасно за нас. Като една препоръка, ако можем 
да разширим и с другите опасни наркотични вещества ще бъде чудесно.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Благодаря Ви г-н Георгиев, ще се радвам, ако Вие оглавите това нещо и смятам, че ОбС ще 

Ви подкрепи във всичките Ви начинания.

МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Преди нас колегите бяха доста изчерпателни. Аз също подкрепям предложението на г-жа 

Гъркова и на г-н Георгиев, касаещо работата с малолетни и непълнолетни в точно тази сфера - 
зависимостите. Освен наркотични, има и други зависимости, но смятам, че това е един от големите 
бичове на съвременното общество. За съжаление продажбата, както г-н Георгиев каза е свободна, но 
смятам, че каквото е възможно ние трябва да го направим, като превенция и смятам, че трябва да се 
работи с децата от най-ранна възраст точно за проблемите и дефектите до които могат да доведат 
използването на такива вещества. Смятам, че тук е много важно да се изберат, както г-жа Георгиева 
каза и г-жа Гъркова, правилните лектори, които могат да достигнат до съзнанието на децата и на 
младежите, тъй като не винаги родителите успяват. Но тук също трябва да работим заедно с 
родителите, тъй като ако нямаме подкрепата на родителите, нещата много трудно могат да се 
случват. Ние напълно подкрепяме и адмирираме тази идея на г-жа Гъркова и предложението за 
решение на г-н Георгиев.

ЙОРДАН АНДРЕЕВ - Председател на групата общински съветници от ВЪЗРАЖДАНЕ
От името на групата на ВЪЗРАЖДАНЕ също искам да изкажа подкрепа за предложението. 

Няма да повтарям преждеговорящите, всички знаем, че това е сериозен проблем. Основен проблем 
основно с райския газ е, че не е забранен от закона за сега, свободно се разпространява, въпреки 
опитите на национално ниво да се ограничи, продажбата и разпространенинето, както г-н Георгиев 
каза. Проблемът е комплексен, важно е да се действа освен по превенцията в училищата с младите и 
с останалите институции - полиция, доколкото може да се работи, и по проблема е дилърите и 
разпространението. Отново да кажа, че подкрепяме предложението и надяваме се наистина да се 
разшири работата в тази насока в бъдеще.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
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„ЗА”- 28

ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 139

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 22, ал. 1, т. 2 от Правилника за 
организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация в община Севлиево, Общинският съвет - Севлиево допълва Общинския 
план за младежта за 2024 година, приет с Решение № 093/29.02.2024 г. на Общинския Съвет - 
Севлиево, като към т.И от Приложение № 1 към решение № 093 от 29.02.2024 г. на Общински 
съвет - Севлиево се включи нова дейност със следния текст:

Провеждане на беседа - лекция с ученици от 6 до 12 клас на Тема "Вредата от райски 
газ и енергийни напитки. “

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев
закри заседанието в 16.10 часа

Водил протокола:
Мл.експерт „ОбС”:
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